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Vragen van de fractie van WaterlandNatuurlijk aan het college van burgemeester en wethouders 
(ingezonden op 24 april 2022). 
 
In de zienswijze word gesproken over uitbreiding van de taken. Te signaleren valt dat de lasten daarmee 
toenemen en daarmee het budget van de GGD terwijl de bijdrage van het Rijk daarmee geen gelijke trend 
houdt.  
 
Vraag 1 

Gaat de GGD, als gevolg van de verminderde Rijksbijdrage, zijn taken hierop aanpassen? 

 

Vraag 2a 

Zo ja, wat zijn daar de gevolgen van voor Waterland? 
Zo nee, komen dan zowel de dienstverlening als de financiële positie in gevaar? 
 

Vraag 2b 

Wat gaat de GGD doen zonder de deelnemende gemeenten zwaarder te belasten? 

 

De kadernota/begroting 2022-2025  kent een enorme groei in begrotingssaldo, vergelijken we de 
meerjarenbegrotingen 2021/2022 en 2023 dan zien we dat er in 2021 werd uitgegaan van een 
begrotingssaldo 2023 van € 12.975.188,00 naar € 13.979.497,00 op basis van de kadernota 2023. En we 
zien een stijgende bijdrage Gemeente Waterland van € 631.151,00 in 2021 naar € 739.251,00 voor 2023. 
En dan zien we al dat de stijging van het begroting saldo circa 8% over de periode 2021/2023 niet in 
verhouding staat tot de gestegen bijdrage gemeente Waterland circa 20%.  
 
Het meerjarenperspectief is opgesteld nog voor de huidige markt ontwikkelingen, inflatie gekoppeld aan 
prijsstijgingen en we zien we op geen enkele dossier een verlaging van de lasten waardoor een verdere 
stijging van de Gemeentelijke bijdrage geen utopie is. 
 

 

Vraag 3 

Herkent het college dat dit niet klopt en kan het college voor betere cijfers zorgdragen? 
 

 



Er sprake van een investering  van we de komende jaren 1,36 miljoen. Daarin zit voor 1,07 miljoen aan ICT 
investering in.  
Recent heeft het college de raad toegezegd dat er voor ICT een ordentelijke bestedingsbegroting wordt 
overlegt  
 

Vraag 4 

Kan het college de raad voorzien van een bestedingsbegroting gekoppeld aan de investeringen zoals nu 

begroot? 

 

Vraag 5 

Kijkende naar de stijgende materiele vaste activa dan vragen wij ons af hoe die investeringen worden 

gedekt. Kan de wethouder ons daar over informeren? 

 

 


